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NOTULEN van de Algemene Ledenvergadering van de Vereniging van Eigenaren Pieter 
de Hooch, gehouden op 3 juni 2014 in de Mondriaan zaal van het Museum Quarter Hotel 
te Amsterdam. 
 
Aanwezig namens het bestuur:  dhr. A.J.A. Uitterhoeve (voorzitter),  

dhr. H. Groeneveld, dhr. F.A. Glastra en 
       mw. B.B. Tholen 
Aanwezig namens Munnik VVE Beheer: dhr. Y. Gouverneur en mw. J. Aberkrom ( 
      notuliste) 
Aanwezig aantal stemmen:  357 van de 527 stemmen (95 stemmen met 

volmacht) 
 
1. Opening 
De voorzitter opent om 20.12 uur de vergadering en heet iedereen welkom. Hij is blij met 
de goede opkomst. Er is een quorum aanwezig, ook voor de onderwerpen, die 2/3 
aanwezigheid nodig hebben.  
De heer Vlek stelt voor ook de bouw van de Boerenweteringgarage te bespreken tijdens 
de rondvraag. De agenda wordt hiermee vastgesteld. 
 
2. Mededelingen 
KPN gebouw: De voorzitter geeft aan dat mevrouw Jonk onderzoek heeft gedaan naar de 
ontwikkelingen rond het KPN gebouw. Mevrouw Jonk meldt, dat zij contact gehad heeft 
met de gemeente, die meldde, dat het gebouw gesloopt zou worden. Er zou een zijpad 
komen om de deur te ontsluiten. In januari zou er een voorlichtingsavond gehouden 
worden. Mevrouw Jonk heeft hier niets over gehoord en heeft contact opgenomen met de 
eigenaar. Die meldde, dat er nog geen tekeningen of vergunningen waren en dat in mei 
meer bekend zou zijn. Na mei was er nog steeds niets gebeurd. Mevrouw Jonk hoorde, 
dat het zijpad niet door gaat, omdat het te duur zou zijn. Er is tot op heden nog steeds 
geen vergunning aangevraagd, omdat een bewoner van het Glass House overal tegen 
protesteert. Het project lijkt stil te liggen. De voorzitter bedankt mevrouw Jonk voor haar 
uitleg. 
Mevrouw Tholen vult aan, dat deze VvE niet de enige is, die belang heeft. Zij heeft twee 
contactpersonen, o.a. van het Glass House, om samen op te trekken.  
De heer Vlek vraagt of het bestuur tegen bouw is? De voorzitter antwoordt, dat het 
bestuur nog geen standpunt heeft ingenomen. Als er meer informatie is, dan kunnen de 
bewoners zich oriënteren en bedenken of men voor of tegen de bouw is. De heer Vlek is 
bang, dat als het gebouw gesloopt wordt, muren beschadigd kunnen worden. De voor-
zitter antwoordt, dat er zo veel mogelijk geprobeerd wordt het eigen pand te zekeren. Er is 
nu te onduidelijk om al een standpunt in te nemen. De heer van Etten merkt op, dat de 
eigenaar van dit hotel ook partij is. Hij adviseert met hem contact op te nemen. Mevrouw 
Tholen zal dit voorstel meenemen. De heer Balvers vraagt of het bestemmingsplan 
bekend is. Mevrouw Jonk antwoordt, dat het woningbouw met commerciële ruimten is. De 
voorzitter verzoekt iedereen, die meer ideeën heeft, zich bij het bestuur te melden. 
 
Parkeergarage: de heer Groeneveld meldt, dat op 28 maart gestart is met de sloop. Drie 
weken geleden was er een grote lekkage in de bergingen van de heer Vlek en mevrouw 
van de Biggelaar. De loodgieter die kwam kijken, had niet een goed plan. Daarna zijn 
bouwdeskundigen langs gekomen, de heren Prent en Heineman. Zij hebben tekeningen 
opgevraagd bij de gemeente. Zij zijn ook bij BAM geweest, wat niet veel opgeleverd heeft. 
Vlak na de lekkage is het weer droog geworden en de lekkage is tot nu toe niet meer 
terug gekomen. Het is de vraag, waar deze lekkage vandaan kwam. De onderzoekers zijn 
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de waterstanden van de periode waarin de lekkage plaatsvond aan het opvragen om te 
kijken of daar een oorzaak uit af te leiden  is. De eigen garage is een betonnen bak en 
staat deels onder het grondwater. Eronder staat ook een betonnen bak, die helemaal 
onder het grondwater staat. De sloop van de constructie, die de auto’s in de garage op 
hun plek moesten zetten, heeft wellicht de bak wat verschoven. Morgen komt de firma 
Monsjou langs, die een nulmeting zal uitvoeren. BAM is gevraagd deze metingen te doen, 
maar die vonden het niet nodig. Het bestuur vindt dat wel nodig. De heer Groeneveld 
meldt, dat op 13 juni de heer Heineman opnieuw bij de gemeente zit voor de tekeningen.  
De heer Balvers vraagt wat de nulmeting inhoudt? De voorzitter antwoordt, dat de huidige 
bouwkundige staat in beeld wordt gebracht. Dan kan er geconstateerd worden, welke 
veranderingen er zijn gebeurd. Dat is de basis om eventuele schade te claimen en BAM 
aansprakelijk te stellen. De heer van Kats stelt voor om de verzekering al te informeren en 
hen een nulmeting te laten doen. De voorzitter antwoordt, dat aan de BAM een brief is 
gestuurd waarin de VVE aankondigt hen aansprakelijk te stellen voor eventuele schade . 
De heer Gouverneur vult aan, dat de opstalverzekering hierin geen rol speelt. BAM heeft 
een CAR verzekering voor eventuele bouwschade. Schade aan  constructie van het 
gebouw ten gevolge van de bouwwerkzaamheden is niet verzekerd bij de 
opstalverzekering.  
Mevrouw van Hagen vraagt wat de reden is, dat BAM geweigerd heeft een nulmeting uit 
te voeren? Zij vindt dat lastig te accepteren. Zij woont vlak boven de parkeergarage en 
vindt de sloop geen pretje. Er wordt erg slordig gewerkt. De voorzitter geeft aan, dat BAM 
vond dat er geen risico’s aan de sloop zouden zitten.  
De heer Groeneveld meldt, dat er hij  contact zal opnemen met een bouwadvocaat om 
advies in te winnen met betrekking op  de kosten van de nulmeting en het  verhalen op 
BAM. De heer Koning vraagt of Monsjou een gecertificeerd bedrijf is. De heer Gouverneur 
beaamt dit.  
De heer van Etten denkt, dat de rechtsbijstandsverzekering wel al ingeschakeld kan 
worden. Mevrouw van Hagen heeft contact gehad met AM, die meldde, dat er een garage 
wordt gemaakt zonder compressor maar met lift, die minder herrie zou geven. Er komen 
twee betonnen vloeren en vanuit de garage wordt er ingereden. Er zullen geen lange 
wachtrijen meer komen. Het zal een garage worden voor ongeveer 100 auto’s. De heer 
Groeneveld begreep dat er 70-80 auto’s geparkeerd konden worden. Hij heeft iemand van 
de nieuwe garage gesproken, die meldde, dat de garage deels via langlopende 
contracten verhuurd zullen worden en voor een deel met kortlopende. Deze persoon wist 
niets af van de bouw van de Boerenweteing garage. De heer Balvers vraagt of het hotel 
nog partij is? De voorzitter antwoordt, dat dit niet het geval is. Mevrouw van Hagen merkt 
daarbij op, dat het hotel deel uitmaakt van de hoofd-VvE, waar de garage, hotel en 
appartementen-complex in verenigd zijn. Wellicht moet die hoofd-VvE weer actief 
gemaakt worden. De voorzitter belooft na te kijken hoe de eigendomsverhoudingen 
liggen. 
 
Mevrouw van de Biggelaar heeft het idee, dat de lekkage door het sloopwerk is veroor-
zaakt. De voorzitter vindt dat moeilijk te bepalen. Hij vindt het wel frappant, dat de lekkage 
tijdens sloopwerkzaamheden ontstond. Hij wacht de analyse af.  
De heer Loot had ook een overstroming en is blij met de actieve aanpak. Hij vraagt of 
BAM al formeel aansprakelijk is gesteld? De voorzitter antwoordt, dat er wel een brief 
gestuurd is, maar dat BAM nog niet formeel aansprakelijk is gesteld. De heer Groeneveld 
vult aan, dat wel overwogen wordt om dit formeel te maken. De heer Loot heeft gezien, 
dat de slopers veel gepompt hebben. De voorzitter antwoordt, dat BAM meldde, dat het 
koelwater is, dat bij de sloop is gebruikt. Dit is in de bak gestroomd en daarna via het riool 
weggepompt. De lekkage was grondwater en geen koelwater.  
De heer Honsbeek vraagt, hoe de lift vroeger heeft gefunctioneerd? De voorzitter 
antwoordt, dat de garage nooit goed gedraaid heeft, omdat de compressor te veel geluid 
maakte. Er waren wel al twee etages.  
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De heer van Kats stelt voor de Vereniging Eigen Huis in te schakelen voor advies. De 
voorzitter neemt dit mee.  
De heer Groeneveld stelt alle bijdragen van de leden op prijs. Als men geïnteresseerd is, 
kan men morgenochtend mee lopen bij de metingen van de firma Monsjou . Men kan ook 
een mail sturen met suggesties. 
 
3. Notulen ALV 22 mei 2013 
Er zijn geen opmerkingen en de notulen worden goedgekeurd en vastgesteld. 
 
4. Financiën 
1. Balans en exploitatie 2013: de heer Groeneveld heeft het overzicht 2007-2013 
gemaakt. Daarin is te zien, dat de bijdragen al 7 jaar ongewijzigd zijn. De rentestand is 
lager geworden,  daardoor zijn de rente-inkomsten gelijk gebleven terwijl spaarrekening 
en deposito’s aanzienlijk gestegen zijn  De totale inkomsten bleven ongeveer  
€ 160.000,00 per jaar. De onkosten zijn er tegenover gezet. Opvallend is, dat het elektra 
verbruik fors gedaald is. Er is behoorlijk geïnvesteerd in energie zuinige verlichting. Hij 
bedankt daarvoor de firma Voor & Koning en de heer Theo Zwaagmakers, die de 
werkzaamheden heeft gecoördineerd. Hierdoor konden kostenstijgingen opgevangen 
worden, zoals de verzekering. De oude maatschappij had de verzekering opgezegd 
vanwege de hoge claims. Via Munnik VvE Beheer kon een nieuwe verzekering gevonden 
worden: de firma Meijers. Voor deze verzekering moeten wel hogere premies en hogere 
eigen risico’s betaald worden.  
De heer Groeneveld vreest, dat er weinig kostenbesparende maatregelen meer genomen 
kunnen worden. Hij verwacht, dat de kosten alleen nog maar omhoog gaan en daardoor 
zullen ook de servicekosten waarschijnlijk verhoogd moeten worden. Dit jaar kunnen de 
bijdragen nog gelijk blijven. Voorgesteld wordt om toch de servicekosten te verhogen, 
waardoor een hogere buffer kan worden gecreëerd. De heer Groeneveld vindt dat niet 
nodig. Ook van de Nuon is dit jaar een teruggave ontvangen.  
 
Op de balans ziet de heer Groeneveld, dat de voorzieningen en de algemene reserve flink 
hoog zijn. Er is een redelijke buffer. De vereniging heeft een goede financiële positie. Het 
verloop van de voorzieningen zijn in het overzicht gespecificeerd. Er is een groot deel aan 
het schilderwerk betaald en aan de lift. Voor de energie zuinige verlichting is ongeveer 
€ 20.000,00 uitgegeven. Het was een goede investering. Het bestuur wil binnenkort een 
nieuw meerjarenonderhoudsplan (MJOP) laten opstellen.  
Er zijn geen vragen over het overzicht. 
De voorzitter bedankt de heer Groeneveld voor zijn uitleg.  
 
2. Verslag Kascommissie: de kascommissie bestaat uit de heren Voogt en van Etten. De 
heer van Etten vindt, dat het bestuur goed op de centen let. Hij geeft akkoord, maar merkt 
wel op, dat in de toelichting stond, dat het bestuur voorstelt de jaarrekening 2013 goed te 
keuren, maar dat doet de kascommissie. Verder wordt gevraagd om decharge voor de 
penningmeester, maar dat is voor het bestuur. De kascommissie adviseert het MJOP te 
actualiseren. Dat kan weer door een extern bureau gedaan worden.  
De kascommissie heeft verder gecontroleerd of het juiste BTW percentage is gehanteerd. 
Voor arbeidsloon mag 6% berekend worden. Op het grootste deel van de facturen is het 
juiste tarief gebruikt.  
De kascommissie geeft als advies de tekenbevoegdheid voor de spaarrekeningen, die nu 
bij de heren Munnik liggen, bij het bestuur neer te leggen. De banken hebben gemeld, dat 
het geld alleen naar de eigen bankrekening gestort kan worden, maar ook daarvoor zijn 
de heren gemachtigd. De heer van Etten wil liever twee bestuursleden hiervoor 
machtigen. Hij vertrouwt er wel op, dat het goed gaat, maar door ervaringen uit het 
verleden is hij er alert op. Het bestuur vindt echter, dat het voldoende afgedekt is. De heer 
Groeneveld geeft aan, dat de heren Munnik bij de Rabobank, waarbij een bankrekening 
en een spaarrekening loopt, bevoegd zijn tot € 2.000,00. Anders moet hij zelf mee 
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tekenen. Voor overboekingen ten laste van de spaarrekening moet hij altijd mee tekenen. 
Vorige jaar is een bedrag tijdelijk bij Leaseplan ondergebracht. Dit jaar liggen de gelden 
bij van Lanschot en ASN. De heer Groeneveld controleert de Rabo bank regelmatig. De 
heer Balvers vraagt of het om veel mutaties gaat? De heer Groeneveld antwoordt, dat het 
er een paar zijn. Het zijn deposito’s die in juli/augustus vervallen. Dan kan het geld naar 
de Rabobank rekening worden geboekt. De voorzitter vult aan, dat het veel 
administratieve rompslomp geeft, als het bestuur overal voor moet tekenen. Er wordt wel 
eens gewisseld tussen banken en ook de bestuurssamenstelling verandert regelmatig. Hij 
wil het werkbaar en flexibel houden. Er is voldoende zicht op de gelden. Munnik heeft een 
beperkte mogelijkheid van overboeken. Het risico is beperkt en het bestuur heeft alle 
vertrouwen in Munnik. De voorzitter heeft wel begrip voor het standpunt van de 
kascommissie. 
Mevrouw van Hagen begrijpt de afweging. Zij stelt voor om de vergadering hierin te laten 
beslissen. Er kan veel mis gaan en het is beter het te formaliseren. De voorzitter zou niet 
gelukkig zijn met een afwijkende beslissing van de vergadering. Dan zou het elke keer 
geregeld moeten worden. De heer Vlek vraagt of er veel verschil is in rente 
vergoedingen? De heer Gouverneur kan dat niet zo melden. De heer Vlek is van mening, 
dat de vereniging alleen een rekening mag hebben bij een systeembank. Hij is tegen een 
rekening bij van Lanschot en ASN. Hij heeft daar geen vertrouwen in. Mocht de bank 
omvallen, duurt het lang, voordat de vereniging haar geld terug krijgt. De heer Groeneveld 
denkt, dat het om 0,5% meer rente zal gaan. De heer van Etten vindt dat het risico niet bij 
van Lanschot of ASN ligt. Hij denkt wel, dat het een optie is om het bij twee banken te 
houden. Er zijn dan wel minder rente-inkomsten. De vergadering moet beslissen. De heer 
Groeneveld meldt, dat dit jaar geld nodig is voor het schilderwerk. We zullen dan niet 
meer dezelfde hoge bedragen op deposito kunnen zetten. Het eenvoudigste is om dan 
alles bij de Rabo aan te houden. De bevoegdheid van Munnik wil hij houden, omdat zij 
ook kleine facturen automatisch betalen. De voorzitter zegt, dat het in deze discussie 
alleen gaat om de bevoegdheid van de depositorekeningen bij andere banken dan die bij 
de Rabobank. Als deze deposito’s vervallen en alles weer bij de Rabobank staat, zal de 
bevoegdheid  terug gebracht worden naar vroeger.  
 
3. Meerjarenplan en begroting 2014: de heer Groeneveld meldt, dat voor 2015 het 
schilderwerk gepland staat. Het MJOP zal geactualiseerd worden. Daarvoor zal een 
extern bureau ingeschakeld worden. In 2009 heeft Perfect Bouw het MJOP opgesteld 
maar het bestuur wil dit laten actualiseren. Mevrouw van Hagen stelt voor om meerdere 
offertes op te vragen. De voorzitter antwoordt, dat zij zich door Munnik laten adviseren en 
er zal aandacht zijn voor de huidige problematiek.  
 
4. Voorstel hoogte servicekosten: deze blijven op hetzelfde niveau. 
 
5. Buitenschilderwerk 
De voorzitter meldt, dat in het MJOP het binnen en buiten schilderwerk gepland staat voor 
2015. Het is echter de vraag of al het schilderwerk opnieuw gedaan moet worden. Het 
bestuur is bezig met een gedifferentieerd schilderplan, waarbij de conditie van het 
houtwerk wordt meegenomen. De voorgevel heeft meer te lijden dan de achterzijde. Hij 
hoopt, dat de geplande uitgave van € 100.000,00 slimmer in de jaren gespreid kan 
worden. Het bestuur vraagt mandaat om op basis van dit gedifferentieerd plan het 
schilderwerk uit te voeren.  
Mevrouw Höppener vraagt hoe er wordt omgegaan met het steigeren? De voorzitter zal 
deze vraag meenemen. Er kan mogelijk ook uit het bakje gewerkt worden. Eerst moet de 
conditie van het houtwerk bepaald worden. Via de nieuwsbrief en de website zullen de 
leden op de hoogte worden gehouden. Het mandaat geldt voor 2014 en 2015.  
De heer Vlek vraagt of de vorige schilder, van Zoelen, ook een jarenplan heeft opgesteld? 
De voorzitter antwoordt, dat zij dit niet gemaakt hebben.  
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6. Schuifpuien op de 7e en 8e verdieping 
De heer Groeneveld meldt, dat twee jaar geleden de firma Schipper 
onderhoudswerkzaamheden heeft gedaan aan de schuifpuien. Dat zou één keer in de 2-3 
jaar herhaald moeten worden. Begin dit jaar zijn er bij 25H grote problemen geconsta-
teerd. De heer Verhagen heeft daarop contact opgenomen met Schipper en de ruit is 
vervangen. Het bestuur vindt Schipper goed in onderhoud, maar wilde toch een ander 
bedrijf ernaar laten kijken. De firma de Leeuwe heeft onderzoek gedaan en de problemen 
geïnventariseerd. Zij zijn ook met Schipper in de glazenwasserbak rond gegaan. De 
conclusie is schrikbarend. Er zijn grote fouten gemaakt bij de bouw. Het bestuur gaat 
kijken of er nog iets geclaimd kan worden bij de aannemer, maar de verwachting is van 
niet. De heer Groeneveld heeft vandaag het rapport van de Leeuwe ontvangen. Een 
aantal ruiten bij verschillende appartementen is lek, maar zolang dat goed blijft, is het 
advies om die te laten zitten. De toestand van de ramen bij de heer Voogt is echter erger. 
Drie ruiten zijn zo lek dat zij mistig zijn geworden en het woongenot bederven. Deze 
ramen  moeten op niet te lange termijn vervangen worden. In het verleden zijn al 
schuivende gedeeltes vervangen. Het is echter lastig om de vaste gedeeltes te 
vervangen. De firma Hermans uit Zwanenburg wil daar naar kijken. De schuifpui moet er 
eerst uitgehaald worden, voordat het vaste raam eruit kan. Het is onzeker hoe dat moet 
gebeuren en hoe het zit met verzekering. 
 
Daarnaast is gekeken, hoe de 7e en 8e etage beter bestand kunnen gemaakt worden voor 
de toekomst. Schipper heeft een plan gemaakt en wil een proef doen van € 1.500,00. Een 
deel van de gevel wordt behandeld, waardoor de gevel beter bestand is tegen water. De 
heer Groeneveld verwacht hoge kosten, als alles behandeld moet worden. Risico’s zijn 
nog niet te overzien. De heer Groeneveld verwacht dat bedrijven huiverig zijn om vaste 
bedragen te noemen in hun offertes.  
 
Ventilatieroosters zijn verkeerd gemonteerd. Daarover zijn nog geen klachten ontvangen, 
maar het moet wel aangepakt worden. Mevrouw Jonk vraagt of het hotel dezelfde ramen 
heeft? De heer Groeneveld antwoordt, dat zij een geen schuifsysteem hebben om de 
ramen te openen. Hij heeft de manager gesproken en die meldde nooit problemen te 
hebben. De voorzitter kan niet uitsluiten, dat er meer bewoners last krijgen. Mevrouw Jonk 
heeft geconstateerd, dat er geen goten op de 8e verdieping zitten en daarom stroomt er 
water langs haar ramen. Mevrouw Jonk vindt het vreemd, dat de ene bewoner meer 
problemen heeft dan een andere. De heer Groeneveld denkt, dat het toeval is. 
 
Mevrouw Oosterhuis vraagt hoe lang de bouwer aansprakelijk gesteld kan worden. Er zijn 
veel constructie fouten gemaakt in het gebouw. De voorzitter kijkt naar de GIW garantie 
en of deze onderdelen verhaald kunnen worden. Het zal echter niet eenvoudig zijn om de 
ontwikkelaar (AM) aansprakelijk te stellen. Dat zal uitgezocht worden.  
Alle rapporten zullen via de website van de vereniging beschikbaar worden gesteld.  
 
Mevrouw van Hagen stelt voor om bij AM de bouwverslagen op te vragen. Er zijn in het 
verleden andere besluiten genomen, dan die in het oorspronkelijke plan. Er zijn ook testen 
geweest met de ruiten. Zij kan zich voorstellen, dat de verslagen van de architect met AM 
er nog zijn. Deze kunnen wellicht opgevraagd worden. De voorzitter neemt het voorstel 
mee.  
 
7. Discussiepunt: elektrische oplaatpunten in de garage 
De heer Groeneveld heeft nog geen concreet financieel plan opgesteld. De vragen 
kwamen binnen van eigenaren van elektrische auto’s. Er is contact geweest met Next 
Technology in Veenendaal, die adviseerde om het niet zelf aan te leggen. Er moet een 
basis installatie gebouwd worden, die in een ruimte in de garage kan komen. Daar 
vandaan worden de oplaadpunten voorzien van elektra. De betreffende bewoners krijgen 
een kaartje, die het elektra verbruik registreert en doorgeeft aan een incasso bureau. 
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Deze incasseert de afgenomen elektra direct van hun bankrekening. De basis installatie 
zou gefinancierd worden door de vereniging en de oplaadpalen komen voor rekening van 
de gebruiker. De heer Groeneveld denkt, dat de basis tussen € 6.000,00 - € 7.000,00 gaat 
kosten en een laadpaal ongeveer € 1.000,00. De gemeente verleent geen subsidies 
meer. De oplaadpunten komen bij de eigen parkeerplaats. De basis installatie biedt ruimte 
voor 6 auto’s, maar kan uitgebreid worden naar 18 auto’s. Er kan ook later besloten 
worden mee te doen in het project.  
De heer Loot wil nu zonder financiële onderbouwing geen beslissing nemen. Er zijn vorig 
jaar veel elektrische auto’s verkocht, maar de verkoop valt nu tegen. Hij wil de 
ontwikkelingen afwachten. De voorzitter antwoordt, dat het besluit terug komt in de 
vergadering. Dit is alleen de discussie. De heer van Etten dringt er op aan al een principe 
besluit te nemen. Dan kan er sneller beslist worden als men dat wil. De heer Rodenberg 
wil het financiële plan afwachten. Er moeten eerst offertes opgevraagd worden. De heer 
van Etten stelt voor een commissie te vormen met de bewoners, die interesse hebben in 
een oplaadpunt. De voorzitter vindt dit een goed voorstel. Hij wacht de aanmeldingen af. 
Mevrouw Oosterhuis is bang, dat de parkeerplaats te smal is voor een oplaadpunt. 
Mevrouw Tholen antwoordt, dat er alleen een stekker in de auto geplaatst hoeft te 
worden.  
 
8. Voorstellen kandidaat bestuursleden 
De voorzitter meldt, dat de zittende bestuursleden zich voor de komende periode 
beschikbaar hebben gesteld. Er is wel een vacature door de verhuizing van de heer 
Nieuwenhuis. Mevrouw Jurriëns heeft zich aangemeld en stelt zich kort voor. De voorzitter 
is blij met haar aanmelding. De vergadering onderstreept dit met applaus. De voorzitter 
bedankt de heer Nieuwenhuis voor zijn inzet. Hij heeft een bouwkundige achtergrond en 
heeft veel geholpen. Hij hoopt, dat hij ook later nog een beroep op hem kan doen.  
 
9. Stemmen over aangemelde beslispunten 
1. Jaarrekening 2013: de vergadering gaat unaniem akkoord met de jaarrekening 2013. 
2. Begroting 2014: de vergadering gaat unaniem akkoord met de begroting 2014. 
3. Hoogte servicekosten: de vergadering gaat unaniem akkoord met de hoogte van de 
servicekosten. 
4. Buitenschilderwerk: de vergadering gaat met één onthouding en één tegenstem 
akkoord met het mandaat aan het bestuur voor het uitvoeren van het buitenschilderwerk 
in 2014 en 2015. 
5. Schuifpuien 7e en 8e verdieping: de vergadering gaat met één tegenstem akkoord met 
het onderhoud aan de schuifpuien op de 7e en 8e verdieping. 
6. Verkiezing nieuwe bestuursleden: met twee onthoudingen gaat de vergadering akkoord 
met de benoeming van mevrouw Jurriëns als bestuurslid. De voorzitter feliciteert mevrouw 
Jurriëns met haar benoeming. 
 
De voorzitter meldt, dat de huismeester, Theo Zwaagmakers volgend jaar 75 jaar wordt. 
Afgelopen jaren heeft de vereniging een goede kracht aan hem gehad. Het is wel 
merkbaar, dat de ouderdom sporen nalaat. Het bestuur heeft met Theo gepraat en zal op 
een goede manier afscheid nemen van Theo. Er zijn gesprekken geweest met een 
nieuwe huismeester. Volgend jaar zal vanaf 1 januari deze nieuwe huismeester al 
meedraaien om goed de zaken over te kunnen dragen. Hij zal ook aanspreekbaar zijn 
voor persoonlijke service. Als Theo echt 75 jaar wordt, zal op een feestelijke manier 
afscheid van hem worden genomen. De nieuwe huismeester, Cor Koopen, is via 
Outstanding in contact met het bestuur gekomen. Hij heeft ook achtergronden in het 
huismeesterschap. Zijn profiel past in deze vereniging. De taakomschrijving is 
aangescherpt en zal op de website geplaatst worden. Mevrouw van Hagen vraagt of er 
aanvullingen mogelijk zijn. De voorzitter antwoordt, dat er altijd suggesties gedaan kunnen 
worden. De voorzitter meldt, dat Theo graag langer had gebleven, daarom was het ook 
een lastige beslissing.  
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De heer Vlek heeft met het bestuur mailverkeer gehad over de bouw van de 
Boerenweteringgarage. Hij stelt voor om ook hiervoor een nulmeting te laten uitvoeren. 
De voorzitter zegt toe dit mee te nemen. Wellicht zullen ook andere VvE’s en het hotel 
zich daarbij aansluiten. 
 
De heer Vlek kreeg in februari, terwijl hij in het buitenland zat, het dringende verzoek 
toegang te verlenen tot zijn berging in verband met een verstopping. De loodgieter wilde 
de leiding doorzagen en van daaruit de verstopping weg te halen. Hij heeft aan het 
bestuur gevraagd, of en hoe hij hiervoor gecompenseerd zou worden als er schade is. Het 
kan niet zo zijn, dat hij voor alle schade opdraait. Daarna heeft hij niets meer gehoord. De 
voorzitter biedt hiervoor zijn excuses aan, maar het was niet meer urgent. Natuurlijk wordt 
het zo goed mogelijk geregeld. Mochten er weer problemen zijn, dat zal het bestuur 
opnieuw contact met hem zoeken. De heer Vlek vindt, dat de leidingen dom zijn 
aangelegd. De voorzitter is het met hem eens. 
 
Mevrouw van Hagen hoort sinds een week enige ruis in haar hemelwaterafvoer in de 
serre. Zij weet de oorzaak niet, maar denkt, dat er iets op deze afvoer is aangesloten. Dat 
mag niet, omdat het geen standleiding is. Het geluid is hinderlijk. De heer van Etten heeft 
in zijn andere huis een automatische bewatering op zijn dakterras gemaakt. Overtollig 
water wordt via de hemelwaterafvoer afgevoerd. Wellicht is dat hier ook het geval. 
Mevrouw van Hagen zal op onderzoek uitgaan.  
 
Mevrouw van Maarseveen heeft het bestuur gemaild over de tuinhekjes, waardoor de 
brandweer er niet langs zou kunnen. Dat hoorde zij van de brandweer zelf. Mevrouw 
Tholen heeft dit nagevraagd bij de brandweer en zou terug gebeld worden, maar heeft 
nog niets gehoord. De gemeente heeft de hekjes aangelegd en zij gaat er van uit, dat dit 
conform de brandweereisen is gebeurd. Zij zal echter opnieuw de brandweer hierover 
bellen. De voorzitter vult aan, dat de gemeente verantwoordelijk is voor het plantsoen en 
vermoedt, dat de brandweer dwars door de hekjes zal rijden, als de nood hoog is.  
De tuincommissie wordt met applaus hartelijk bedankt voor het verzorgen van de tuin.  
 
De heer Visser heeft lekkages in de serre. Daaraan is al het een en ander gedaan, maar 
zonder succes. Hij twijfelt over de conclusie van de lekdetectie. Hij wil een second opinion 
vragen. De voorzitter stelt voor de heren Prent en Heineman te vragen er naar te kijken. 
De heer Visser zal zijn klacht in de mail aan het bestuur toesturen. 
 
Mevrouw Wiesman vraagt of er beleid is op de deurbelinstallatie. Zij is bang, dat er straks 
geen gereviseerde apparaten of reserve onderdelen meer zijn. De voorzitter antwoordt, 
dat in het MJOP staat, dat pas in 2021 de installatie wordt vervangen. Een heel video 
systeem kost € 30.000,00. Het probleem is, dat het systeem niet meer in de handel is en 
er alleen nog maar gereviseerde apparaten zijn. Als deze niet meer beschikbaar zijn, zal 
de installatie vervangen moeten worden. Dat kan eerder zijn dan 2021, maar de voorzitter 
vindt het te vroeg om nu al te vervangen. Mevrouw Tholen weet, dat er drie mensen een 
klacht hebben in portieken 13 en 15. Als er geen andere portieken last hebben, kan 
wellicht het systeem gefaseerd vervangen worden. Geprobeerd zal worden eerst alles te 
repareren. 
 
11. Sluiting en borrel 
De voorzitter bedankt iedereen voor hun komst en input en sluit de vergadering om 
22.25 uur. Hij nodigt de aanwezigen uit voor een borrel.  
 



VvE Pieter de Hooch 
__________________________________________________________________________________________ 

 

 
Agenda ALV, 3 juni 2014 

20.00 uur 
MuseumQuarter Hotel Mondriaan zaal 

 
1.  Welkom en Opening  
 
2.  Mededelingen : KPN gebouw; Parkeergarage -2; 

 
3.  Notulen ALV  22 mei 2013 

 
4.  Financiën 

1)  Balans en exploitatie 2013 
2)  Verslag Kascommissie  
3)  Meerjarenplan en Begroting 2014 
4)  Voorstel hoogte servicekosten  

 
5.  Buitenschilderwerk 

 
6.  Schuifpuien op de 7de en 8ste verdieping 

 
7. Discussiepunt: Elektrisch oplaadpunten van auto’s in onze garage ? 

 Wat is mogelijk, wat zijn de kosten, zo ja, op welke termijn?   
 

8. Voorstellen Kandidaatbestuursleden 
 

9. Stemmen over aangemelde beslispunten  
1) Jaarrekening 2013 
2) Begroting 2014 
3) Hoogte Servicekosten 
4) Buitenschilderwerk 
5) Schuifpuien 7de en 8ste verdieping 
6) Verkiezing nieuwe bestuursleden 

 
10.  Rondvraag 

 
11.  Sluiting en borrel 
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VvE Pieter de Hooch 

___________________________________________________________________________ 

 

Notulen van de Algemene Ledenvergadering van de VvE Pieter de Hooch gehouden op  

woensdag 22  mei 2013 in appartement Pieter de Hoochstraat 23E in Amsterdam  

  

Aanwezig namens het bestuur:  M.J. Grotenhuis (voorzitter), F.A. Glastra, 

  H. Groeneveld, R.J.A. van Kats en A.J.A. Uitterhoeve 

Aanwezig namens Munnik VVE Beheer:  Y. Gouverneur en S. Bakker (notulist) 

Aanwezig aantal stemmen:   351 van de 527 stemmen 

 

 

 

1. Opening. 

De voorzitter opent om 20.10 uur de vergadering en heet de aanwezigen welkom. De voorzitter vraagt 

of alle aanwezige bewoners de lijsten hebben getekend. 

  

2. Mededelingen 

Er zijn 2 mededelingen. 

 De tuincommissie heeft ervoor gezorgd dat de binnentuin en de voorkant van het complex er weer 

fleurig uit ziet.  

 Er is voor mooie kerstverlichting gezorgd, dit zal dit jaar uitgebreid worden.  

 

3. Notulen ALV d.d. 5 mei 2012 

Mevrouw Grotenhuis loopt bladzijde voor bladzijde de notulen door. Er zijn geen vragen of 

opmerkingen. De notulen worden goedgekeurd en vastgesteld. 

 

4. Financiën 

4.1 Balans en Exploitatie 2012 

De heer Groeneveld geeft aan dat de VvE er goed voorstaat met een gezond groot eigen vermogen. 

Vorig jaar is er een deposito bij de Leaseplan Bank geopend waar rond de € 95.000,- op is gezet. De 

heer Groeneveld geeft aan dat het steeds lastiger is om nog 3% rente te krijgen. Er zal dit jaar gekeken 

worden of het mogelijk is om elders tegen de 3% rente te vinden.  

 

Het exploitatieoverzicht sluit met een positief resultaat van ruim € 9000,- .  De reparaties vallende 

binnen het klein onderhoud is binnen de begroting gebleven en ook de kosten voor het liftonderhoud is 

lager uitgevallen. Er zijn wel  frequentieregelaars van  twee lift installaties vervangen, welke ten laste 

van de reserves zijn geboekt. Ook de frequentieregelaar van de 3
e
 lift zal waarschijnlijk op korte 

termijn vervangen moeten worden.  

Daarnaast is er behoorlijk geïnvesteerd in de verlichting van het trappenhuis.  De verwachting is dat er 

een daling in het elektriciteitsverbruik optreedt van 123.000 kWh naar 110.000 kWh. In het 

trappenhuis zelfs naar 83.000 kWh. Dit betekent een besparing van ongeveer € 4000,- per jaar. Er zijn 

afgelopen jaar enkele lekkages geweest waarvoor het eigen risico is belast. 

4.2 Verslag kascommissie 

De kascommissie bestond uit de heren Voogt en Van Etten. De heer Van Etten meldt dat de 

kascommissie de jaarstukken heeft gecontroleerd. De heer Van Etten geeft aan dat de kascommissie 

veel vertrouwen heeft in de penningmeester en in Munnik. Er zijn 2 opmerkingen:  

1. Er is een nieuwe rekening geopend en een deposito weggezet. De vraag rijst welke 

bevoegdheden er aan deze rekening hangen. Het is belangrijk dat de bevoegdheden van het  

administratiekantoor beperkt moeten zijn . De kascommissie vindt dat hier meer duidelijkheid 

in moet komen. 

2. De kascommissie ziet graag dat er het MJOP geactualiseerd wordt. 

De kascommissie adviseert de vereniging van eigenaren de jaarcijfers 2012 goed te keuren. Er wordt 

decharge verleend aan het bestuur voor het gevoerde financiële beleid in 2012. 
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4.3 Meerjarenplan en Begroting 2013 

De begroting is aangepast aan de werkelijke bestedingen en prijsstijgingen. Ondanks de aanpassingen 

wordt er voorgesteld om de servicekosten gelijk te houden. De post verzekering gaat omhoog, mede 

wegens een gedwongen overstap naar een nieuwe verzekeraar en verhoging van de 

assurantiebelasting. Het punt verzekeringen zal bij agendapunt 5 verder behandeld worden. De 

elektrakosten zijn lager uitgevallen,  daar de VvE  € 3960,- terug heeft ontvangen.  

 

Mevrouw Wiesman geeft aan dat haar eigen voordeur er erg armoedig uit ziet. Ze vraagt zich af of 

daar iets aan gedaan kan worden. Daarnaast heeft ze ook barsten in het schilderwerk buiten op haar 

vensterbank. De heer Uitterhoeve zegt dat het algemene beeld van het schilderwerk er nog goed uit 

ziet. Op het meerjarenplan staat het buitenschilderwerk in 2015 op de planning.  

Mogelijk dat Theo de klachten kan inventariseren om het zodoende als klein onderhoud te kunnen 

uitvoeren. De heer Uitterhoeve benadrukt dat wanneer meer bewoners dit soort klachten hebben, dat 

zij hiervan melding moeten maken bij het bestuur. Op deze manier kan het bestuur inzichtelijk 

gemaakt worden welke problemen en klachten er zijn. De voorzitter geeft aan dat hiervan een korte 

publicatie zal volgen in een volgende nieuwsbrief. 

 

De heer Groeneveld geeft aan het MJO P te willen laten actualiseren. Onverwachte zaken, zoals het 

vervangen van de frequentieregelaars in de liften, geven thans nog teveel onzekerheid. 

 

Mevrouw Wiesman vraagt waar een frequentieregelaar voor dient. De heer Gouverneur antwoordt dat 

een frequentieregelaar ervoor zorgt dat de lift in snelheid gelijkmatig start en stopt op het juiste 

moment.  

4.4 Voorstel hoogte servicekosten 

De heer Groeneveld stelt voor de servicekosten gelijk te houden. Er zijn geen vragen.  

 

De heer Gouverneur onderbreekt de vergadering met de mededing dat er een volstrekte meerderheid 

inclusief volmachten thans aanwezig is om rechtsgeldige besluiten te kunnen nemen. Echter, voor 

agendapunt 6 dient er een gekwalificeerde quorum van tweederde van het totaal uit te brengen 

stemmen vertegenwoordigd te zijn om voor dit punt een rechtsgeldig besluit te kunnen nemen. Dit 

quorum is thans niet bereikt. De heer Gouverneur stelt voor om enkele woningen langs te gaan om te 

vragen indien men al de gedurende de vergadering bereid is om een volmacht af te geven om alsnog 

tot het gekwalificeerde quorum te kunnen komen. 

 

De heer Gouverneur verlaat de vergadering en de voorzitter vervolgt de vergadering met het volgende 

agendapunt. 

  

5. Verzekeringen 

De heer Uitterhoeve geeft aan dat er de afgelopen jaren forse waterschades zijn geweest. Omdat het 

een structureel probleem begon te worden, heeft de verzekeraar besloten hiervoor een afgevaardigde 

ter gesprek langs te sturen. Als oorzaak worden een slechte kwaliteit koppeling in de leidingen gesteld 

genoemden. Dit is geen uniek gegeven en komt in meerdere complexen in Amsterdam voor. 

Desalniettemin is het erg vervelend en heeft Avero Achmea besloten om waterschades in de polis te 

gaan uitsluiten, daar zij – met de door hun vastgestelde oorzaak - een waterschade zien als 

voorzienbaar incident. In formele zin staat de Avero Achmea hiertoe in haar recht. Via Munnik is er 

aanbieding binnengekomen voor een opstalpolis inclusief waterschades bij de firma Meijers. Het 

bestuur heeft ondanks de hogere premie en eigen risico besloten om de polis over te sluiten om 

zodoende dekking te kunnen blijven vinden bij waterschades. De voorzitter benadrukt  dat de 

verzekering een standaard opstalverzekering voor het gehele pand betreft. Voor aanvullende materiele 

schade welke kam ontstaan bij schade is het voor de eigenaar handig om een zogenoemde 

eigenaarsbelang naast de inboedelverzekering af te sluiten. Deze verzekering dekt de nagelvaste 

verbeteringen in het appartement, bijvoorbeeld  een luxe keuken, badkamer, vloeren en plavuizen. 

De heer Nieuwenhuijs vult aan dat dit ook wel een meerwaardepolis wordt genomen.  

 

De heer Loot vraagt waar het probleem zich in de waterleidingen bevindt. De heer Uitterhoeve zegt 
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dat het moeilijk te achterhalen is, daar alles in het beton gegoten zit. De leidingen zijn aan elkaar vast 

gelast, en de laspunten vormen thans de zwakke punten. Door spanning op dit punt kan er een breuk 

ontstaan. De heer Nieuwenhuijs bevestigt dat het inderdaad de lasnaden zouden moeten zijn. Door 

zetting en krimping kan een scheur of breuk ontstaan, hetgeen lekkage oplevert. Helaas kun je niet 

direct bij de leiding komen, daar deze diep in het beton zetten. Een eventuele optie zou kunnen zijn om 

een sleuf van ca. 5 centimeter te frezen om daar nieuwe leidingen in te leggen. Bij de heer 

Nieuwenhuijs zelf is er een kunststof leiding door de huidige leiding getrokken, waarbij hij ook een 

separate boiler in de keuken heeft laten plaatsen. De voorzitter vraag of de heer Nieuwenhuijs zijn 

ervaringen en suggesties eventueel op papier wil zetten, om als handvat te kunnen dienen voor de 

leden. De heer Nieuwenhuijs geeft aan hiertoe bereid te zijn. 

 

De heer Uitterhoeve geeft aan dat het belangrijk is om bij schade goed en duidelijk met de loodgieter 

te overleggen welke herstelvoorstellen er zijn. Over het algemeen wordt er namelijk direct hak- en 

breekwerk voorgesteld, maar er zijn ook alternatieven. Belangrijk is dat eerst de lekkage wordt gestopt 

om dan na te denken over herstel. Hij geeft aan erg tevreden te zijn over de firma Marin Breman op de 

Hobbemakade.  

 

De heer Bakker geeft aan ook schade gehad te hebben en hij heeft de leidingen laten omleggen. De 

heer Uitterhoeve geeft aan dat geen enkele schade hetzelfde is en dat er per schadegeval gekeken dient 

te worden wat de beste oplossing is. 

 

6. Noodverlichting 

De heer Van Kats legt in het kort uit wat het voorstel van de noodverlichting is. De kosten van het 

plaatsen van de noodverlichting zal € 3.881,43 excl. BTW bedragen. De heer Van Kats geeft aan dat in 

hotels en in kantoorgebouwen noodverlichting vaak verplicht wordt gesteld. Bij woongebouwen is dit 

nog niet het geval. Echter, uit veiligheidsoverweging stelt het bestuur thans wel voor om 

noodverlichting aan te brengen. Wanneer de stroom uitvalt in het gebouw, dan zal automatisch de  

noodverlichting ingeschakeld worden. Mevrouw Scheltens-Nak vraagt zich af hoe dat werkt. 

Uitgelegd wordt dat er een accu in de noodverlichting zit, welke bij stroomuitval 3 branduren 

garandeert. Zodoende kan iedereen bij calamiteiten het gebouw veilig verlaten.  

 

7.Voorstellen kandidaat bestuursleden 

Mevrouw Tholen stelt zich voor en geeft aan wat volgens haar de actiepunten binnen het bestuur 

zullen zijn. De voorzitter bedankt mevrouw Tholen. 

De heer Nieuwenhuijs stelt zich eveneens voor. Er wordt wel aangegeven dat zijn woning te koop staat 

en zijn bestuursschap daarmee niet voor een langdurige periode zal zijn . De heer Nieuwenhuijs geeft 

aan dat hij niet denkt dat het zo’n vaart zal lopen, vandaar dat hij toch graag tot het bestuur wil 

toetreden. De voorzitter bedankt de heer Nieuwenhuijs. 

 

8. Stemmen over aangemelde beslispunten 

1.Jaarrekening 2012 

De jaarrekening wordt unaniem goedgekeurd. 

2.Begroting 2013 

De begroting wordt unaniem goedgekeurd. 

3.Hoogte service kosten 

De hoogte van de servicekosten wordt unaniem goedgekeurd. 

4.Noodverlichting 

De noodverlichting wordt met 5 stemmen tegen aangenomen. 

5.Verkiezing nieuwe bestuursleden 

De kandidaatstelling van beide leden wordt met een meerderheid van stemmen aangenomen. 
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9.Rondvraag 

 

 De heer van Etten geeft duidelijk aan dat hij het belangrijk vindt dat alle 

appartementseigenaren of op de vergadering verschijnen of via het volmacht formulier 

aangeven waar ze voor stemmen. Al is het alleen maar om dank te betuigen aan het bestuur. 

De vergadering antwoordt met een applaus. 

 Mevrouw Jonk vraagt zich af wie er eigenlijk in het bestuur zit.  Het bestuur wordt door de 

voorzitter voorgesteld. 

 Mevrouw Tholen vraagt zich af of er niet een rondleiding door het gebouw zou kunnen 

komen. De heer Uitterhoeve zegt dat het een zeer interessant gebouw is en denkt eraan een 

soort excursie te organiseren waarbij bewoners een rondleiding kunnen krijgen door de 

algemene gedeelten. Er volgt een discussie over wie wel en niet kan op welk data. De heer 

Uitterhoeve zegt dat hij er samen met Theo voor gaat zorgen dat iedereen een briefje in de bus 

krijgt met de informatie en de data. 

 De heer Bakker vraagt of er weleens aan vervanging voor Theo is gedacht. Theo wordt toch 

ook ouder en hij maakt zich zorgen of hij het nog wel aankan. Het bestuur geeft aan hierover 

een gesprek aan te gaan met Theo. 

 Mevrouw Biggelaar vraagt zich af het gebouw bestand  is tegen de bouw van de 

Boerenweteringgarage.  Er kan nooit 100% garantie gegeven worden , maar er wordt niet 

verwacht dat het een groot risico met zich meebrengt.  

 Mevrouw Kramp vraagt of er informatie is over de parkeergarage onder de garage van de 

VvE. De heer Groeneveld geeft aan dat het nog niet bekend is wat hiermee gaat gebeuren. 

Wellicht dat het verkocht gaat worden aan een belegger. 

 Mevrouw Wiesman vraagt of er onderhoud wordt gepleegd aan de binnentuin. Het onderhoud 

wordt door de tuincommissie gecoördineerd. 

 

Gedurende de rondvraag is de heer Gouverneur wedergekeerd tot de vergadering. 

De heer Gouverneur meldt dat er voldoende volmachten uitgegeven zijn om alle besluiten rechtsgeldig 

te kunnen verklaren conform het voorschrift in het modelreglement. De uitkomst van de volmachten 

zijn verwerkt in de totale stemming. 

 

10. Sluiting en borrel 

De heer Uittenhoeve bedankt het huidige bestuur en meldt dat er op een gepaste wijze op een later 

moment afscheid genomen zal worden. Extra aandacht is er voor de twee nieuwe bestuursleden: De 

heer Nieuwenhuijs en mevrouw Tholen. 

 

Er volgt een applaus. 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 21.15 uur en bedankt de aanwezigen voor hun komst. 

 

 

 

 

 

 

 

 





















 



VvE Pieter de Hooch 
______________________________________________________________________  

 

Toelichting op de beslispunten ALV  
VvE Pieter de Hooch 3 juni2014 

 
Voor het houden van een geldige Algemene Ledenvergadering is het noodzakelijk dat ter vergadering het 
quorum aanwezig is. Daarom verzoeken wij u dringend om als u niet op de Algemene Ledenvergadering in 

persoon aanwezig kan zijn, gebruik te maken van het machtiging/stemformulier dat u hierbij aantreft. Wilt u 
dan dit formulier volledig invullen en ondertekenen? Conform artikel 47 van het Huishoudelijk Reglement is 

het niet toegestaan om meer dan 2 machtigingen te accepteren. Wilt u zo vriendelijk zijn het formulier 
persoonlijk aan een mede-eigenaar ter hand te stellen en u er van te vergewissen dat deze niet meer dan 2 

machtigingen heeft. Ook wordt u verzocht de machtiging niet rechtstreeks, zonder overleg, bij een 

bestuurslid in de brievenbus te deponeren. 
 

1.  Jaarrekening 2013 
Het bestuur stelt voor de jaarrekening goed te keuren en decharge te verlenen aan de penningmeester. 

 

2.  Begroting 2014 
Het bestuur stelt voor met de begroting voor 2014, die u aantreft in de bijlage, akkoord te gaan. 

 

3.  Hoogte servicekosten 
Het bestuur stelt voor het batig saldo (al dan niet onder aftrek van de gelden benodigd voor hetgeen 
wordt besloten onder punt 4) over 2013 toe te voegen aan de algemene reserves en de hoogte van de 

servicekosten in 2014 niet te verhogen. 
 

4.  Buitenschilderwerk  
Ons gebouw heeft een groot aantal geschilderde onderdelen. Het schilderwerk van al deze onderdelen 

moe t periodiek bijgehouden worden. Niet alle onderdelen hoeven op het zelfde moment aangepakt te 
worden. Denk aan het verschil aan de voor en achterzijde van het gebouw, of het terugspringende 

onderdelen of in de gevel liggende onderdelen betreft, of de ondergrond van hout of staal is, of het 
inpandige delen of uitpandige delen betreft. Daarom hebben wij via Munnik aan een deskundige 

gevraagd om een gedifferentieerd plan voor het schilderonderhoud te maken. Daarmee wordt het juiste 

onderdeel op het juiste moment aangepakt en maken we geen onnodige kosten. Dit plan zal op de ALV 
toegelicht worden. Er zijn dan echter nog geen offertes beschikbaar voor die onderdelen die nog dit jaar 

moeten worden aangepakt. Om toch te zorgen dat het noodzakelijk onderhoud tijdig kan worden 
uitgevoerd stellen wij voor om het bestuur te machtigen om voor die onderdelen die in 2014 moeten 

worden aangepakt offertes te vragen en op basis van deze offertes opdracht te geven voor het 
uitvoeren van het noodzakelijk schilderonderhoud. Voordat opdracht zal worden verleend zal u via de 

nieuwsbrief over de verschillende offertes geïnformeerd worden en aan welk bedrijf wij voornemens zijn 
de opdracht te geven. Uiteraard zullen we ook zorgen dat de offertes ingezien kunnen worden 

 

5.  Schuifpuien op de 7 d e  en 8 s t e  verdieping  
Twee jaar geleden heeft het bedrijf Schipper Kozijnen onderhoud uitgevoerd aan de schuine 

gevelconstructies op de 7e en 8e verdieping. Aanbevolen werd toen om een dergelijk onderhoud 
regelmatig (1x in de 2 à 3 jaar) te laten uitvoeren. Aan het begin van dit jaar zijn er echter bij een van 

de woningen op de 7e verdieping problemen geweest met de schuifpuien in de gevels, waarna Schipper 
opnieuw langs geweest is om de status van de gevels te beoordelen. Geconstateerd werd dat er toch 

wel behoorlijke problemen zijn met de gevelconstructies, op grond waarvan het bestuur besloten heeft 

een nader onderzoek te laten uitvoeren door een expert, de heer De Leeuwe van het bedrijf Componed. 
Een eerste onderzoek heeft plaatsgevonden in maart van dit jaar. Problemen die toen naar voren 

kwamen waren: 
- Lekkages 

- Lekke isolerende beglazingseenheden 
- Te zwaar bewegende schuifpuien 

- Niet meer functionerende, lekkende en / of tochtende ventilatieroosters 
De expert heeft toen een aantal vermoedelijke oorzaken genoemd, met als belangrijkste opmerking dat 

de plaatsingswijze van de isolerende beglazingseenheden op geen enkele wijze voldoet aan daarvoor 

bestaande voorschriften. Ze zijn niet voorzien van een adequate en noodzakelijke waterafvoer ter 
plaatse van de onderdorpel. Gevolg: een groot aantal ‘lekke’ ruiten, een aantal dat in de toekomst 

voorspelbaar zal toenemen. 
Op dit moment is het in ieder geval gewenst dat de lekke ruiten (en dat zijn er een stuk of tien) 

vervangen worden. Maar dit zal alleen “lapwerk” zijn, met de vraag of dat in de toekomst niet steeds 
vaker nodig zal zijn. Daarom achten we het gewenst nu te bekijken of er niet een meer structurele 
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reparatie kan plaatsvinden, die beoogt de basisconstructie te verbeteren en onderhoudskosten op 

langere termijn te beperken. 
Om dit goed te kunnen beoordelen zal onze expert samen met Schipper Kozijnen op 14 mei een tweede 

onderzoek doen, waarbij gebruik gemaakt zal worden van de glazenwasinstallatie. Daarna zullen 
Componed en Schipper samen een rapport met aanbevelingen opstellen. Wij verwachten dit rapport 

binnen te hebben voor de ALV op 3 juni a.s. Het bestuur streeft er naar dit rapport, dan wel een 

samenvatting van de belangrijkste conclusies, aan de leden te distribueren vóór de ALV. 
Op dit moment (14 mei) weet het bestuur nog niet wat de aanbevelingen zullen zijn. Misschien is het 

voldoende nu alleen de verschillende lekke ruiten te vervangen, misschien wordt aanbevolen op korte 
termijn een kostbare, maar op termijn aanzienlijk kostenbesparende verbetering aan te brengen. 

Mocht dit laatste worden aanbevolen, dan vraagt het bestuur nu alvast toestemming aan de 
leden een dergelijk plan tot structurele verbetering te laten uitvoeren. Daarbij stelt het 

bestuur voor een limiet van € 20.000 te hanteren. Mochten de begrote kosten dit bedrag 
overtreffen, dan zal het bestuur de leden opnieuw raadplegen. 

 
 

6.  Bestuursverkiezing 
Michiel Nieuwenhuys, vorig jaar verkozen als bestuurslid is verhuisd en treedt daarom af. Mevrouw 

Grietha Jurriëns stelt zich voor.  
Mijn naam is Grietha Jurriëns. Sinds 2 jaar woon ik met mijn partner Hetty Huisman in nr.  23 B . We komen 
uit een oud onderhoudsintensief huis in Amsterdam met vele trappen en genieten zeer van het wonen in dit 
appartement. Het tuinieren hoef ik niet te zeer te missen want  er is genoeg te doen in de voor- en 
binnentuin.  
Ik heb bijna mijn gehele werkzame leven als bedrijfsjurist gewerkt  in en buiten Nederland. Dit bracht veel 
reizen met zich mee en nu behoort reizen tot één van mijn geliefde bezigheden evenals de watersport, kunst 
(vooral de hedendaagse kunst), lezen en niet te vergeten biljarten. Verder heb ik nog enkele bestuursfuncties. 
Op de vraag of ik me kandidaat wilde stellen voor het bestuur van de VVE meende ik  dat ik daarvoor wat 
langer hier zou moeten wonen, maar eigenlijk voel ik me al zo ingeburgerd en vertrouwd met het gebouw dat 
ik met veel zin deze vraag met een ja heb beantwoord.  

 

Zij wordt door het bestuur voorgedragen de ontstane vacature te vervullen. 

 
Voor de vervanging van aftredende bestuursleden kunnen eigenaren / gebruikers zich 
schriftelijk tot 3 dagen voor de Algemene Ledenvergadering kandidaat stellen, door 
middel van een bericht aan de secretaris van het bestuur.  
De vergadering stemt over de herverkiezing dan wel toetreding van de kandidaten tot het bestuur. 
Indien bij stemming over meerdere personen geen van hen de volstrekte meerderheid van de 
uitgebrachte stemmen verkrijgt, wordt herstemd tussen de twee personen die de meeste stemmen 
op zich verenigd hebben. Indien meer dan twee personen de meeste stemmen verkregen hebben, 
wordt door loting uitgemaakt, welke twee van hen voor herstemming in aanmerking komen.  
Indien zich in de periode tot de vergadering nog kandidaten melden voor de 

bestuursfuncties, zal een nieuw Stemformulier / machtiging aan de eigenaren worden 
gestuurd. 


